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PROTOKÓŁ NR I/2018 
z obrad I Sesji zwyczajnej Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój, 

która odbyła się w dniu  22 listopada 2018r. w godz. 14.00 – 15.40. 
w sali 129 A Urzędu Miasta Jastrzębie-Zdrój. 

 
 
Podjęto uchwały: 
 
I.1.2018  w sprawie Regulaminu wyboru Przewodniczącego Rady Miasta 
 
II.2.2018 w sprawie stwierdzenie wyboru Przewodniczącego Rady Miasta   

 
 
 

Ad. 1. 
Otwarcie I Sesji zwyczajnej Rady  Miasta, stwierdzenie prawomocności 
obrad. 
 
Otwarcia I Sesji Zwyczajnej Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój dokonał najstarszy 
wiekiem radny Bolesław Lepczyński.  
 
Bolesław Lepczyński 
Poczet sztandarowy wprowadzić. 
 
Sztandar został wprowadzony na salę.  
 
Ad. 2 
Wręczenie zaświadczeń o wyborze na radnego Rady Miasta Jastrzębie-
Zdrój przez Przewodniczącego Miejskiej Komisji Wyborczej. 
 
Przewodniczący Miejskiej Komisji Wyborczej Sędzia Krzysztof Kasica wręczył 
radnym zaświadczenia stwierdzające wybór na radnego/radną w kadencji 2018-
2023 Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój.  
 
Ad.3 
Złożenie ślubowań przez nowo wybranych radnych. 
 
Bolesław Lepczyński odczytał rotę ślubowania: ”Wierny Konstytucji i prawu 
Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego sprawować 
godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej 
mieszkańców.”   
 
Radni złożyli ślubowanie, z dodaniem słów „tak mi dopomóż Bóg”. 
 
Ad.4 
Stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
Bolesław Lepczyński na podstawie listy obecności, stwierdził prawomocność obrad. 
 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.   
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Zgodnie z zapisami ustawy, porządek obrad Sesji wraz z projektami uchwał 
otrzymali wszyscy radni.  
 
Porządek obrad stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 
Ad.5. 
Wręczenie zaświadczenia o wyborze na Prezydenta Miasta Jastrzębie-
Zdrój przez Przewodniczącego Miejskiej Komisji Wyborczej. 
 
Przewodniczący Miejskiej Komisji Wyborczej Sędzia Krzysztof Kasica wręczył 
zaświadczenie o wyborze na Prezydenta Miasta Jastrzębie-Zdrój pani Annie 
Hetman.  
 
Ad.6. 
Złożenie ślubowania przez nowo wybranego Prezydenta Miasta.  
 
Anna Hetman złożyła rotę ślubowania „Obejmując urząd Prezydenta Miasta, 
uroczyście ślubuję, że dochowam wierności prawu, a powierzony mi urząd 
sprawować będę tylko dla dobra publicznego i pomyślności mieszkańców miasta”, 
z dodaniem słów „tak mi dopomóż Bóg”. 
 
Ad.7. 
Wybór Komisji skrutacyjnej. 
 
Alina Chojecka – radna Rady Miasta 
W imieniu Klubu Radnych Koalicja Samorządowa zgłaszam do pracy radnego 
Franciszka Franka - wyraził zgodę.  
 
Tadeusz Sławik - radny Rady Miasta 
W imieniu Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość zgłaszam do pracy radnego 
Szymona Klimczaka – wyraził zgodę.   
 
Iwona Rosińska - radna Rady Miasta 
W imieniu Klubu Radnych Wspólnota Samorządowa Jastrzębia-Zdroju zgłaszam do 
pracy radnego Grzegorza Mosonia – wyraził zgodę.   
 
Głosowanie radnych: za – 22, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 
Bolesław Lepczyński  
Stwierdzam, że skład Komisji skrutacyjnej został przyjęty jednogłośnie.  
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 3 do niniejszego 
protokołu.    
 
Ad.8. 
Wybór Komisji uchwał i wniosków.  
 
Alina Chojecka – radna Rady Miasta 
W imieniu Klubu Radnych Koalicja Samorządowa zgłaszam do pracy radną 
Bernadetę Magiera - wyraziła zgodę.  
 
Grzegorz Mosoń - radny Rady Miasta 
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W imieniu Klubu Radnych Wspólnota Samorządowa Jastrzębia-Zdroju zgłaszam do 
pracy radną Iwonę Rosińską – wyraziła zgodę.   
 
Tadeusz Sławik - radny Rady Miasta 
W imieniu Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość zgłaszam do pracy radnego 
Mirosława Kolba – wyraził zgodę.   
 
Głosowanie radnych: za – 22, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 
Bolesław Lepczyński  
Stwierdzam, że skład Komisji uchwał i wniosków został przyjęty jednogłośnie.  
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 
protokołu.    
 
Ad.9. 
Wybór Przewodniczącego Rady Miasta. 
 

a) przyjęcie regulaminu wyboru Przewodniczącego Rady Miasta, 
 
Bernadeta Magiera – Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie regulaminu wyboru Przewodniczącego Rady Miasta.  
 
Bolesław Lepczyński  
Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały  
w proponowanym brzmieniu?  
 
Uchwała nr I.1.2018 w sprawie regulaminu wyboru Przewodniczącego 
Rady Miasta, została podjęta głosami:  za– 22, przeciw– 0, 
wstrzymujących się – 0. 
 
Bolesław Lepczyński  
Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie.   
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 5 do niniejszego 
protokołu. 
 

b) przeprowadzenie wyborów, 
 
Bolesław Lepczyński  
Proszę o przedstawienie kandydatur na Przewodniczącego Rady Miasta. 
 
Tadeusz Sławik - radny Rady Miasta 
W imieniu Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość na stanowisko Przewodniczącego 
Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój zgłaszam kandydaturę  Piotra Szeredy.   
 
Piotr Szereda wyraził zgodę na kandydowanie.  
 
Janusz Ogiegło-rady Rady Miasta 
W imieniu Koalicji Samorządowej zgłaszam Alinę Chojecką, jako kandydatkę na 
Przewodniczącą Rady Miasta. Pani Alina Chojecka jest wieloletnią radną. Zaczyna                 
w tej chwili szóstą kadencję. Zdobyła ponad 1100 głosów, czyli zaraz za 
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kandydatami na Prezydenta i zajęła w tym układzie trzecie miejsce, a w układzie 
radnych, którzy tutaj siedzą była pierwsza. Ma duże doświadczenie samorządowe 
i wielokrotnie dała się poznać jako osoba, która jest kompetentna. Była 
Przewodniczącą Rady Miasta i była Przewodniczącą niejednej Komisji tej Rady, 
także tę kandydaturę szczerze popieramy i uważamy, że jest najbardziej właściwa.    
 
Alina Chojecka wyraziła zgodę na kandydowanie.   
 
Bolesław Lepczyński  
Czy są jeszcze jacyś kandydaci? Nie ma. 
 
Tadeusz Markiewicz - radny Rady Miasta  
Zgłaszam formalny wniosek o zamknięcie listy zgłaszania kandydatów. 
 
Bolesław Lepczyński  
Dziękuję. Kto jest za zamknięciem listy, bo to musimy też przegłosować, ponieważ 
jest to wniosek. Jest pewien problem z wnioskiem Pana Tadeusza Markiewicza. 
Mamy zamknięty system głosowania. Proszę o podniesienie ręki do góry, kto jest 
za zamknięciem listy? Dziękuję, zamykamy listę. Komisja przystępuje do działania.  
 
Janusz Ogiegło 
Zgłaszam wniosek o ogłoszenie przerwy 15 min. 
 
PRZERWA 14.55 – 15.05. 
 
Szymon Klimczak - Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej  
W imieniu Komisji Skrutacyjnej, w związku z faktem, że jest dzisiaj obecnych 22 
radnych, przygotowaliśmy 22 karty do głosowania. W pierwszej kolejności proszę, 
aby członkowie Komisji pokazali, że urna do głosowania jest pusta. Będziemy 
odczytywać w kolejności alfabetycznej nazwiska radnych i będziemy wręczać karty 
do głosowania. 
 
Komisja Skrutacyjna przeprowadziła głosowanie.  
 
PRZERWA 15.15 – 15.25. 
 
Szymon Klimczak- Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał Protokół Komisji 
Skrutacyjnej powołanej na Sesji Rady Miasta Jastrzebie-Zdrój dla przeprowadzenia 
tajnego głosowania w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miasta Jastrzebie-
Zdrój. 
 
Zgodnie z protokołem z głosowania sporządzonym przez Komisję Skrutacyjną,                        
w tajnym głosowaniu wzięło udział 22 radnych, na podstawie dokonanego 
obliczenia ważnie oddanych głosów ustalono, że w wyniku tajnego głosowania 
kandydaci otrzymali następującą liczbę głosów: 
- Alina Chojecka –  8 głosów, 
- Piotr Szereda -   13 głosów. 
 
Piotr Szereda został wybrany Przewodniczącym Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój. 
Protokół Komisji Skrutacyjnej w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miasta  
stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  
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c) stwierdzenie wyboru Przewodniczącego Rady Miasta, 
 
Bernadeta Magiera – Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie stwierdzenia wyboru Przewodniczącego Rady Miasta. 
 
Bolesław Lepczyński    
Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały                   
w proponowanym brzmieniu?  
 
Uchwała nr I.2.2018 w sprawie stwierdzenia wyboru Przewodniczącego 
Rady Miasta została podjęta głosami:  za– 19, przeciw– 1, wstrzymujących 
się– 2. 
 
Bolesław Lepczyński    
Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę większością głosów.   
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 
protokołu. 
 
Piotr Szereda 
Pragnę podziękować pani Alinie Chojeckiej, za startowanie, za wspaniały wynik, 
mam nadzieję na współpracę w Radzie Miasta dla dobra naszego miasta Jastrzębie-
Zdrój. Pragnę również podziękować poprzedniemu Przewodniczącemu Łukaszowi 
Kaszy za prowadzenie przez szereg lat Rady Miasta, za współpracę w Radzie 
Miasta.  
 
Ad. 10. 
Wolne głosy i wnioski. 
 
Anna Hetman 
Mam zaszczyt po raz drugi stanąć tu, przed Wami, jako prezydent Jastrzębia-
Zdroju. Zawieram kontrakt z ponad 17 347 tysiącami wyborców, ale jestem 
prezydentem wszystkich mieszkańców. Obdarzyliście mnie  dużym zaufaniem. Za 
co z całego serca dziękuję.  
To dodaje energii do pracy, motywuje do podejmowania kolejnych wyzwań, a 
przede wszystkim bardzo zobowiązuje. 
Dziękuję wszystkim, bez których zaangażowania, cierpliwości i pracy nie 
zdarzyłoby się to. Razem dokonaliśmy rzeczy niezwykłych.   
4 lata temu rozpoczęliśmy proces budowy tożsamości i więzi mieszkańców 
Jastrzębia-Zdroju. Wasz liczny udział w wielu wydarzeniach kulturalnych i 
sportowych pokazał, że chcecie uczestniczyć w życiu miasta, że to co 
zaproponowałam jest potrzebne i akceptowane przez Was. Dziś słowa -  Kocham 
moje miasto – powtarza coraz więcej jastrzębian. I coraz więcej z nas zaczyna być 
dumnym ze swojego miasta. To przede wszystkim Wasza zasługa. Serdecznie z 
całego serca dziękuję. Odbudowaliśmy zaufanie wyborców i miłość do naszego 
miasta, realizując obietnice, pokazując atuty Jastrzębia-Zdroju i dbając o jego 
najpiękniejsze miejsca. Przez lata wytęskniony przez mieszkańców OWN już tętni 
życiem i staje się ulubionym miejscem jastrzębian. 
 
Obudziliśmy wiarę i nadzieję na rozwój Jastrzębia-Zdroju tworząc jak najlepsze 
warunki dla przedsiębiorców i inwestorów, czego efektem jest lokowanie się 
nowych firm w naszym mieście.  
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Otworzyliśmy urząd na mieszkańców. Pokazaliśmy, że  każdy może 
współdecydować o losach miasta. Konsultacje społeczne, budżety partycypacyjne 
osiedli, sołectw oraz szkół potwierdziły, że chcecie i potraficie zabiegać o rozwój 
swojej małej ojczyzny. Cieszę się, że Wy też pragniecie takich rozwiązań, które 
sprawią, że nasze ukochane Jastrzębie-Zdrój będzie estetycznym, nowoczesnym, 
inteligentnym miastem. Gdzie dbamy o nasze środowisko, ukwiecamy                                  
i zazieleniamy skwery, przebywamy w przyjaznych miejscach, jeździmy rowerami 
a młodzież komunikacją zbiorową bez opłat. Miastem, z którego wszyscy będziemy 
dumni. Wiem, że te wszystkie zmiany nie przebiegały bezboleśnie. Przy 
inwestycjach i nowych projektach zdarzają się błędy, złe decyzje i opóźnienia. Za 
to wszystko przepraszam, bo wiem jak potrafi to być irytujące i uciążliwe. Wiem o 
tym, bo chodzę, tam, jeżdżę i rozmawiam z mieszkańcami, jestem w każdej 
dzielnicy i sołectwie.  
W ciągu 4 lat dotknęliśmy każdej dziedziny życia miasta. Zrealizowaliśmy wiele 
zadań na rzecz młodzieży, seniorów i rodzin.  Przepraszam, że nie udało się zrobić 
wszystkiego, ale po prostu było to niemożliwe. Wiem, że chcecie więcej. Ja też 
mam niedosyt. Przed nami 5 lat wspólnej pracy i współdecydowania o losach 
naszego Jastrzębia-Zdroju. Wynik wyborów, chyba nie przypadkowy, to 
potwierdzenie tego, że mieszkańcy chcą rozwoju miasta wg mojej koncepcji. Liczę 
na to, że radni ponad podziałami będą popierać dobre dla Jastrzębia-Zdroju 
rozwiązania, które proponowałam mieszkańcom. Budowanie silnego Jastrzębia 
opieram na 4 filarach: 
gospodarka i rozwój, bo... jastrzębianie potrzebują pracy a budżet pieniędzy 
bezpieczna rodzina, bo... bezpieczeństwo daje poczucie spokoju 
przyjazne przestrzenie, bo... każdy mieszkaniec potrzebuje miejsca, które będzie 
kochał i wracał do niego kultura i sport, bo... to rozwija, kształtuje, wywołuje 
emocje i łączy. Przez 5 lat przeprowadzimy wiele rozmów na temat konkretnych 
rozwiązań w tym zakresie. 
Drodzy jastrzębianie! 
Zmieniamy nasze miasto. Mamy przygotowanych wiele projektów, takich  jak: 
rewitalizacja alei, projekty termomodernizacji szkół i przedszkoli. W trakcie 
projektowania są, m.in. modernizacja ul. 1 Maja, rondo na zbiegu ul. Ranoszka                    
i Wiejskiej, Alei, Północnej i Granicznej. Już niedługo zorganizujemy wielkie place 
budowy w parku, przy budynku Łazienki III, SP 1, SP 17, SP 18. Mnóstwo 
większych i mniejszych inwestycji czeka na swoją kolej.  
Budujemy mieszkania, a przed nami kolejne decyzje w tym zakresie. Wiem, że 
chętnych na jastrzębskie własne M jest wielu, będziemy budować kolejne 
mieszkania. Te ambitne założenia zrealizujemy. Proszę Was zatem o trochę 
cierpliwości, wyrozumiałości i zrozumienia. Przed naszym miastem stoją odważne 
decyzje i strategiczne wyzwania. Marzeniem wielu jastrzębian jest budowa linii 
kolejowej, Centrum biznesu, rynku, hal produkcyjnych w strefie ekonomicznej, 
przebudowa ul. Wyzwolenia. Tak, doprowadzimy do tego! Marzenia mieszkańców 
o piękniejszym i nowoczesnym Jastrzębiu-Zdroju spełnią się. Na to wszystko 
potrzeba dużo czasu i sporo pieniędzy, ale tylko konsekwencja i wspólne działania 
oraz cierpliwość doprowadzą nas do mety. Będziemy dbać o stabilność budżetu 
miasta i korzystać gdzie tylko się da z finansowania zewnętrznego, bo wierzę, że 
na podział pieniędzy unijnych czy rządowych, nie będzie miało wpływu to, kto 
rządzi w danej gminie. Z tego też mieszkańcy zapewne będą rozliczać. 
Rozwój Jastrzębia-Zdroju to cel najwyższy. To szereg działań, które mogą się 
dokonać tylko z dużym zaangażowaniem wielu osób, przy dużej współpracy ze 
strony radnych, jak i naszych parlamentarzystów. Jesteście z naszej ziemi panowie 
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posłowie i Wy, jako politycy, jesteście nam potrzebni, niezależnie z jakiego 
ugrupowania się wywodzicie. To Wasz obowiązek dbać o swoje miasto i region. 
Miasto potrzebuje Waszego wsparcia. 
Wysoka Rado! 
Robimy nowe otwarcie, zapraszam każdego chętnego radnego, nie patrząc na 
ugrupowania, do podpisania porozumienia o współpracy z prezydentem, którego 
mieszkańcy wybrali do realizacji zadań.Wierzę, że nikt z nas mieszkańców nie 
zawiedzie. Liczę, że odrzucimy na dalszy plan niesnaski i nieporozumienia, że 
zmienimy język i narzędzia perswazji, bo tu Jastrzębie jest najważniejsze. 
Jastrzębianie nie chcą wojen. Tu musimy zadbać o przyszłość naszego miasta. 
Myślę, że Wy też tego chcecie. Służmy ludziom, bo tego od nas oczekują, budujmy 
zaufanie, bo duża dzieli nas przepaść. To wymaga czasu, ale da się zrobić. Tam 
gdzie jest współpraca powstają dobre rzeczy. „Gdy człowiek ma przed sobą kilka 
dróg, gdy męczy się i waha i nie wie, którą wybrać – niech wybiera drogę honoru, 
ta zawsze będzie właściwa.” (Józef Beck) W życiu bywa się prezydentem, radnym, 
prezesem czy urzędnikiem, natomiast człowiekiem powinno się zawsze pozostać. 
Pokój jest rzeczą cenną i pożądaną, ale nie powinno być pokoju za wszelką cenę, 
bo jedynymi bezcennymi rzeczami w życiu ludzi, są wartości moralne, etyczne i 
honor. Drodzy jastrzębianie, możecie na mnie liczyć, będę robić wszystko, by Was 
nie zawieźć.                                                                                                                              
 
Bernadeta Magiera 
Apeluję do państwa o pomoc dla 9-letniej Oliwii, uczennicy Szkoły Podstawowej nr 
4. Zbieramy dla niej na pompę insulinową. Gdyby ktoś z państwa chciał wspomóc 
Oliwię w zakupie tej pompy, dostępne będą bilety z numerem konta, na które 
można zrobić przelew.  
 
Tadeusz Sławik  
I Sesja to zawsze nowa nadzieja, „carte blanche” bo każda kadencja może być 
inna. Piotr Szereda to osoba znana w mieście, z ogromnym dorobkiem                            
i doświadczeniem zawodowym. Człowiek odważny ale również potrafiący zawierać 
kompromisy. A kompromisy na tej sali trzeba będzie wypracować, patrząc na 
budżet trzeba będzie wybierać te zadania, które będą dla miasta najważniejsze. 
Pytanie, jak ułoży się współpraca między organem stanowiącym, a wykonawczym. 
Radni Klubu Prawo i Sprawiedliwość są otwarci na współpracę. Tożsamość 
jastrzębska, to potrzeba łączenia mieszkańców naszego miasta, którzy przybyli                          
z różnych stron kraju ale również dobrobyt materialny naszego miasta i jego 
przychody. Nasze miasto jest jeszcze miastem górniczym, musimy jednak budować 
alternatywę, dotąd dużych sukcesów nie było. Obecna kadencja, pięcioletnia, jest 
kluczowa i decydująca i z tych powodów jesteśmy otwarci na współpracę. Aby 
skorzystać ze środków zewnętrznych na nasze ambitne zadania czyli uzbrojenie 
terenów inwestycyjnych, budowa hal dla nowych firm, centrum nauki i biznesu, 
szereg innych przedsięwzięć. Te pieniądze są w Warszawie, Katowicach. Jeśli 
będzie konsensus, to jest realna szansa, że uda nam się po te pieniądze sięgnąć. 
Bo potem będzie rok 2023 i będzie koniec pewnego etapu, na ile nam się teraz uda 
sięgnąć po te środki to, to jest realne. Przed nami trudne decyzje, które zadania 
wybrać, dla rozwoju naszego miasta. Do tego potrzebna jest życzliwość i wzajemna 
otwartość. Myślę, że pod przewodnictwem Piotra Szeredy jest to możliwe.  
 
Janusz Ogiegło 
Koalicja Samorządowa jest otwarta na współpracę ze wszystkimi radnymi,                          
w najbliższych dniach nastąpią rozmowy. Jestem pod wrażeniem wystąpienia pani 
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Prezydent, jesteśmy za tym, aby nastąpiła realizacja jej programu dla rozwoju 
naszego miasta.  
 
Piotr Szereda 
Pragnę podziękować Klubowi radnych PiS za to, że postawili na moją kandydaturę. 
Postaram się nie zawieść wszystkich radnych, z którymi będę współpracował. Pani 
Prezydent, jesteśmy otwarci na współpracę, dla dobra naszego miasta. Programy 
naszych Klubów, niewiele się różnią więc program mamy wspólny i cel mamy 
wspólny. Mam nadzieję, że sprostam zadaniu, że uda się osiągnąć szerokie 
porozumienie, aby koalicja była ogromna.  
 
Ad. 11. 
Zakończenie obrad Sesji. 
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta   
Zamykam obrady I Sesji Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój.  
 
 
 
 
 
Protokołowała: 
Agnieszka Bąk 
 
 
 


